
Færøudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 10. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FÆU alm. del

Spørgsmål 6

Over en række år har der været forhandlinger mellem Udlændinge- og Integrationsmini-

steriet og det færøske landsstyre om at forberede en færøsk overtagelse af udlændingeo-

mrådet. Dette har imidlertid vist sig at trække ud, og der har i flere omgange været oplys-

ninger om, at der både foreligger vanskeligheder og samtidig at overtagelsen nærmer sig.

Kan ministeren oplyse om status for overtagelse af udlændingeområdet, samt tidsplan for

sagens videre gang?

Der henvises til FÆU almindelig del spørgsmål 13 (2017-18).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magni Arge (T).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på magni.arge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Magni Arge

formand
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